
 
 

 

 
Velik skok javnomnenjske podpore 

SLS po anketi Dela 
 
V današnji anketi časopisa je na vprašanje; 
»Katero stranko bi volili, če bi bile volitve 
jutri?« kar 5,6 % vprašanih odgovorilo, da bi 
volili Slovensko ljudsko stranko. To pa je 
rezultat, ki ga na tej javnomnenjski anketi 
SLS ni dosegla že nekaj let. SLS je tako 
zasedla četrto mesto med parlamentarnimi 
strankami. Upamo, da se bo tak spodbuden 
trend nadaljeval.  
 
DELO: »Presenečenje je tudi visoka uvrstitev 
SLS, za katero velja, da zadnja leta še ni 
imela tolikšnega deleža.« 

 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 13. JULIJA DO 19. JULIJA 
2010 
Torek, 13. julij 2010: 

 ob 8. uri 11. nujna seja Odbora za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 9.30 uri 46. nujna seja Odbora za zunanjo politiko, katerega člana sta poslanca SLS Jakob Presečnik in 

Franc Pukšič 
 ob 10. uri nadaljevanje 19. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 13. uri 9. redna seja Parlamentarne skupine GLOBE Slovenija, katere član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
 ob 14. uri 67. seja Komisije Državnega sveta RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek 
 ob 14. uri 34. seja Komisije Državnega sveta RS za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je 

državni svetnik SLS Peter Vrisk 
 ob 16. uri 20. izredna seja Državnega sveta RS 
 

Sreda, 14. julij 2010: 



 ob 7. 30 uri 10. nujna seja Odbora za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je poslanec SLS Janez 
Ribič 

 ob 9. uri nadaljevanje 19. redne seje Državnega zbora RS 
 
Četrtek, 15. julij 2010: 

 ob 9. uri nadaljevanje 19. redne seje Državnega zbora RS 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ V DZ RS VLOŽIL PREDLOG, DA SE NA PRIHODNJI SEJI PARLAMENTARNE 

PREISKOVALNE KOMISIJE NA TEMO ULTRE DR. MATEJA LAHOVNIKA DOLOČI 
ZA PRIČO. 
Ljubljana, 10. julij 2010 – Poslanec in član preiskovalne komisije SLS Franc Pukšič je 
včeraj popoldne v DZ RS vložil Predlog za dopolnitev dokaznega sklepa, s katerim  
Rudolfu Petanu, predsedniku Preiskovalne komisije za ugotovitev politične 
odgovornosti zaradi suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko 
šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča pri pridobitvi znatnih javnih 
nepovratnih sredstev in poslov na javnih naročilih za gospodarske družbe v skupini 
Ultra (projekt mestne kartice Urbana, sistem za sledenje in nadzor avtobusov javnega 
podjetja Ljubljanski potniški promet, d. o. o., fiktivni posel varovanja gospodarske 
družbe Mercator, d. d., elektronizacija študentske prehrane, ki naj bi jo izvajala 
gospodarska družba Margento R&D, d. o. o., itd.), v katerih je Gregor Golobič 
solastnik ter pri prenosu področja elektronskih komunikacij iz Ministrstva za 
gospodarstvo na Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo, za ugotovitev 
politične odgovornosti zaradi suma, da je minister za visoko šolstvo, znanost in 
tehnologijo Gregor Golobič utajil davke, neupravičeno pridobil status kmeta za nakup 
kmetijskih zemljišč ter pristojnim organom nepopolno prikazal svoje premoženjsko 
stanje ter njegov izvor, za ugotovitev politične odgovornosti ministra za visoko 

šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča zaradi suma izogibanja plačevanja davkov Republiki Sloveniji, ob 
svojem aktivnem sodelovanju pri zviševanju davčnih bremen državljanom Republike Slovenije in za ugotovitev 
politične odgovornosti zaradi suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in 
tehnologijo Gregorja Golobiča za pridobitev slabo zavarovanih posojil, ki so bila odobrena s strani banke NLB, d. d., ki 
je v večinski državni lasti, za gospodarske družbe v skupini Ultra, predlaga, da se na naslednji seji preiskovalne 
komisije, na osnovi 6. člena Zakona o parlamentarni preiskavi kot priča zasliši dr. Matej Lahovnik. ...več 

 
SLS: PREMIER BORUT PAHOR, TUDI VI UPOŠTEVAJTE ZAKON O INTEGRITETI! 
Ljubljana, 8. julij 2010 – Ne glede na odstop ministra za gospodarstvo dr. Mateja Lahovnika v SLS še vedno 
pričakujemo, kot smo opozorili že včeraj, da se predsednik Vlade RS Borut Pahor kot najodgovornejši v Vladi RS 
opredeli do problematike, o kateri mu je v pismu poročal dr. Lahovnik, in predstavi ukrepe, ki jih bo kot predsednik 
Vlade RS v zvezi s tem sprejel. V tem trenutku Slovenijo pesti veliko problemov, s katerimi se morata tako premier 
Borut Pahor kot njegova vlada resno ukvarjati, a eden izmed teh, in ne nezanemarljiv. je zagotovo tudi upoštevanje – 
ali pa neupoštevanje –členov Zakona o integriteti v javnem sektorju. V SLS bi radi še posebej opozorili, da je to zakon, 
ki ga je pripravila aktualna Vlada RS, in ki je pred dobrim mesecem dni (5. junija 2010) tudi stopil v veljavo. Naj 
spomnimo, da ravno ta zakon v več členih ne samo prepoveduje poslovanje »naročnikom, ki poslujejo po predpisih o 
javnem naročanju, s subjekti, v katerih je funkcionar, ki pri tem naročniku opravlja funkcijo …, v več kot 5 % udeležen 
pri ustanoviteljskih pravicah, upravljanju oziroma kapitalu« (35. člen), v 37. členu pa tudi nalaga uradnim osebam 
»dolžnost izogibanja nasprotju interesov«. Če predsednik Vlade RS Borut Pahor ne bo po prejetju pisma dr. Lahovnika 
in vseh v njem navedenih navedbah ustrezno ukrepal, potem lahko slovenska javnost upravičeno domneva, da gre 
tudi pri Zakonu o integriteti le za mrtev papir, ki – kot toliko drugih zakonov v zadnjem času – nima nobene veljave, 
saj ga očitno nihče ne upošteva. Dejstvo je, da je dr. Lahovnik v tem primeru upošteval zakon in – kot mu zakon 
narekuje – sebi nadrejenega obvestil o morebitnem konfliktu interesov v Vladi RS. Če ne bi obvestil nadrejenega, bi 
ravnal protizakonito, česar si noben minister oz. drug funkcionar ne sme privoščiti. Dejstvo pa je tudi, da bi moral 
sedaj predsednik Vlade RS Borut Pahor vsekakor ustrezno ukrepati – v skladu z Zakonom o integriteti. ...več 

SLS: OD PREMIERJA PAHORJA PRIČAKUJEMO JASEN ODZIV NA PISMO IN OPOZORILA GOSPODARSKEGA 
MINISTRA DR. LAHOVNIKA V ZVEZI S KONFLIKTI INTERESOV V VLADI RS 
Če se premier Pahor ne bo javno opredelil in tudi ukrepal v zvezi z domnevnimi konflikti interesov ministrov in podjetij 
v njihovi neposredni ali posredni oz. »prijateljski« lasti pri poslovanju z državo, bomo v SLS to nedvomno razumeli kot 
znak, da premier takšna sporna dejanja tiho in aktivno dopušča in podpira. 
Ljubljana, 7. julij 2010 – SLS v zvezi z aktualnim izstopom ministra za gospodarstvo dr. Mateja Lahovnika iz vladne 
stranke Zares pričakuje od predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, da javno in nedvoumno predstavi dejansko 
problematiko, o kateri naj bi mu v pismu poročal minister za gospodarstvo dr. Lahovnik, in ukrepe, ki jih bo kot 
predsednik Vlade RS v zvezi s tem sprejel. V kolikor gre pri tej problematiki dejansko za domnevni konflikt interesov 
enega izmed ministrov, in kar naj bi po navedbah medijev botrovalo izstopu ministra dr. Lahovnika iz stranke Zares, 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=96C7F993-5E7F-CAC6-50D4-B812E2A3908F&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=96C7F993-5E7F-CAC6-50D4-B812E2A3908F&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=96C7F993-5E7F-CAC6-50D4-B812E2A3908F&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=2E6263AE-765E-EDCC-2825-447286BA2C8D&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=2E6263AE-765E-EDCC-2825-447286BA2C8D&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=19881AFA-142B-3A15-9042-B2D9F4E00ADF&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=19881AFA-142B-3A15-9042-B2D9F4E00ADF&linkid=newsContent


SLS premiera Pahorja tudi poziva, da javnosti nemudoma pojasni, kako bo kot predsednik vlade, ki je ob nastopu 
svojega mandata obljubljal povsem drugačno politiko, preprečil nadaljevanje poskusov zlorab položajev v Vladi RS. 
...več 

SLS: PO NEVARČEVALNEM REBALANSU DRŽAVNEGA PRORAČUNA MINISTRSTVA TROŠIJO 1,4 MILIJARDE 
EVROV VEČ KOT LETA 2008! 
»Rebalans državnega proračuna le usklajuje izdatke z bistveno nižjimi prihodki in ni niti najmanj varčevalno niti 

razvojno gospodarsko naravnan, kajti z rezanjem investicij omejujemo 
tudi gospodarsko rast!« 

. ...več 

Ljubljana. 6. julij 2010 - V Slovenski ljudski stranki izražamo veliko 
razočaranje nad rebalansom državnega proračuna, ki ga je danes potrdila 
koalicijska večina v Državnem zboru RS. Po našem mnenju namreč ne 
upošteva aktualnih gospodarskih razmer, v katerih se je znašla Slovenija: 
najnižja raven gospodarske aktivnosti v prvem četrtletju od začetka 
gospodarske in finančne krize, padec na mednarodni lestvici 
konkurenčnosti za 20 mest, po merjenju učinkovitosti države se 
nahajamo med zadnjimi izmed upoštevanih držav in še bi lahko naštevali. 
To so neizpodbitna dejstva, ki zahtevajo krčevito varčevanje pri  javni 
porabi praktično na vseh področjih z izjemo področja investicij

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: RAZEN FINANČNEGA MINISTRA, SO VSI OSTALI PRISTOJNI ZA 

PRODAJO DRŽAVNEGA DELEŽA NLB IGNORANTSKI DO PARLAMENTARNEGA 
ODBORA ZA FINANCE 
Ljubljana, 8. julij 2010 – V SLS izražamo razočaranje, da se večina ključnih povabljencev 
iz ministrstev in strokovnih služb ni odzvala vabilu na današnjo izredno sejo 
parlamentarnega odbora za finance in monetarno politiko, saj je odbor obravnaval 
probleme v zvezi z lastništvom in poslovanjem največje slovenske bančne skupine NLB d. 
d. »Sprašujem se, ali se sploh še kaj v tej državi zgodi s temeljitim premislekom, pogovori 
in soočanjem argumentov, in čemu so sploh namenjeni parlamentarni odbori, če pri 
ključnih gospodarskih vprašanjih vlada deluje »ad hoc« in po trenutnem vzgibu nekaterih 
akterjev vladajoče koalicije,« se sprašuje predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, ki je na 
seji odbora pogrešal predstavnike gospodarskega ministrstva in predvsem ministra za 
razvoj in evropske zadeve mag. Mitjo Gasparija. Neudeležba ministra Gasparija, premiera 
Pahorja in predstavnikov Ministrstva za gospodarstvo RS na današnji nujni seji Odbora 
DZ RS za finance in monetarno politiko je neodgovorna, čeprav je večinski državni delež v 
NLB velika strateška odgovornost države. V SLS bomo zato v ponedeljek na seji 
Državnega zbora RS zahtevali podrobna pojasnila v zvezi z aktivnostmi na tem področju 
od predsednika Vlade RS. ...več 

 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: »VLADI RS LE USPELO NAJTI NAČIN ZA ZAGOTOVITEV NEPOSREDNE 
DENARNE POMOČI PROJEKTU ŠPORTNEGA PARKA STOŽICE!« 
»Ali ima Vlada RS soglasje EU za reševanje tajkunskih poslov z evropskim denarjem, sedaj ko je denarja doma 

zmanjkalo?« 
Ljubljana, 8. julij 2010 – V začetku junija je Ministrstvo za 
šolstvo in šport RS poslalo vsem občinam obvestilo, da 
razpisa za sofinanciranje investicij v športno infrastrukturo 
letos žal ne bo. Prav zato smo v SLS ogorčeni nad 
razpletom, ki se obeta okoli nenadnega novega razpisa 
Ministrstva za šolstvo in šport RS za sofinanciranje 
športno–rekreacijske infrastrukture v vrednosti 9,4 
milijona evrov, ki je izšel pred dnevi. Da razpis ni več 
nobena skrivnost, je za medije potrdil tudi ljubljanski 
župan Zoran Janković, ki je celo javno pojasnil, da ne vidi 
nobenih preprek za pridobitev tega denarja s svojim 
projektom športnega parka v Stožicah. »Samo vprašanje 
časa je bilo, na kakšen način bodo v sedanji vladi uspeli 
najti pot za zagotovitev denarja projektu v Stožicah. Potem 
ko smo le s težavo preprečili plenjenje proračunskih rezerv, 
ko nobena normalna, tržno usmerjena banka ne želi 

sodelovati pri financiranju tako šibke finančne konstrukcije, se je sedaj našla politična pot za zagotovitev državne 
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pomoči,« je ogorčen poslanec SLS Franc Pukšič, ki že več mesecev spremlja nepravilnosti okoli športnega parka v 
Stožicah. ...več 

 
ODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: V POGAJANJIH Z ITALIJO MORAJO SLOVENSKI PREDSTAVNIKI P

NUJNO POSTAVITI NAČELA IZ RESOLUCIJE ZA JADRAN, S KATERO SE JE SLOVENIJA ENOTNO IN JASNO 
IZRAZILA PROTI PLINSKIM TERMINALOM! 

– Strokovno operativni oLjubljana, 6. julij 2010 dbor SLS za okolje in prostor, ki ga vodi Janez Podobnik, je obravnaval 
aktualno problematiko nameravane gradnje plinskih terminalov v Tržaškem zalivu. Ob zaključku poglobljene razprave 
je podpredsednica SLS Olga Franca povzela zaključke odbora: »Navkljub nekorektnosti in aroganci pri načrtovanju 
gradnje plinskih terminalov s strani Italije Slovenija še ni dokončno izgubila vseh možnosti, da zaščiti svoje ozemlje in 
državljane pred pogoltnimi in nepoštenimi nameni plinskih družb iz sosednje Italije.« Slovenija ima po besedah 
podpredsednice SLS Olge Franca močne argumente, s katerimi lahko Italiji dokaže, da si napačno in zelo ozko 
razlaga Espoo konvencijo, obenem pa krši evropsko direktivo o obvezni presoji čezmejnih vplivov, saj »espoo« 
postopek vodi ločeno od celovite presoje vplivov na okolje po Sevesso konvenciji. Zaradi tega mora Slovenija vztrajati 
na kumulativni presoji vseh vplivov na okolje na območju Tržaškega zaliva tako, da se v presojo vključijo škodljive 
emisije že obstoječih onesnaževalcev (TE Tržič, Železarna v Škednju, cementarna, sežigalnica smeti v Žavljah …) 
kakor vplivi načrtovanih plinskih terminalov, plinovoda pod morjem in na kopnem ter vseh spremljajočih objektov. 
...več 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
OO SLS ŠMARTNO OB PAKI: S KANDIDATURO ZA ŽUPANA FRANCA FUŽIRJA V OBČINI ŠMARTNO OB PAKI 
NE ŽELIMO VSTOPATI V BOJ ZA OBLAST, MOČ ALI DENAR. ŽELIMO SPREMEMBE. IN TE NAJ BODO NA 
BOLJŠE. 
Šmartno ob Paki, 7. julij 2010 – Na današnji novinarski konferenci je svojo kandidaturo na listi Slovenske ljudske 

v drugem 

Paki Damijan Ločičnik. 

stranke za župana v Občini Šmartno ob Paki najavil svetnik SLS Franc Fužir.  
Franc Fužir, ki je že 12. leto zapored član sveta Občine Šmartno ob Paki, 
mandatu občine pa je opravljal funkcijo podžupana, je aktivno vpet v politično in 
gospodarsko dogajanje v občini, v prostem času pa s srcem razpet med kulturo, 
športom in gasilstvom, v številnih društvih in organizacijah sodeluje že vrsto let. V 
svojem programu je predstavil pogled na možnosti razvoja in sobivanja v občini, kjer so 
potrebni pozitivni premiki.  »V svojih predvolilnih obljubah ostajam na realnih tleh. 
Zavedam se, da vseh problemov, malih in večjih, pomembnejših in tistih malo manj, 
ne bomo mogli rešiti naenkrat. A pomembno je, da jih začnemo reševati. Sedaj in 
skupaj,« je prepričan Franc Fužir. Posebej je izpostavil problem pozidave kmetijskih 
zemljišč, saj z nenadzorovano pozidavo že tako omejenih obdelovalnih površin v občini 
ta izgublja skrb in odgovornost za naravo. Opozoril je tudi na trenutno finančno 
nedisciplino in poudaril, da je nujno treba sanirati finančno stanje in zagotoviti redno 
financiranje proračunskih porabnikov. »V OO SLS Šmartno ob Paki smo mnenja, da ni 
najbolj pomembno, kaj je bilo do sedaj nenarejenega, zgrešenega ali napačno 
zastavljenega. Naša skupna prizadevanja so usmerjena k rešitvam, ki naj prinesejo 
največ dobrega za večino ljudi,« je ob tem povedal predsednik OO SLS Šmartno ob 

Dogodka se je udeležil tudi vodja PS SLS Jakob Presečnik, ki je ob tem poudaril predvsem pomembnost sodelovanja 
s sosednjimi občani in povezovanja za lažje delovanje, še posebej pri velikih projektih. 
Več na: www.sls-smartno.si 

 
KANDIDATKA SLS ZA ŽUPANJO MO KOPER OLGA FRANCA: ODSLEJ DRUGAČE - OBČINA ZA VSE! 
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 Koper, 8. julij 2010– Na današnji novinarski konferenci Mestnega odbora SLS 
Koper je SLS najavila kandidaturo podpredsednice SLS in predsednice MO SLS Koper Olge Franca za županjo Mestne                   
občine Koper na lokalnih volitvah 2010. Poslovna ženska in nekdanja nadzornica Luke Koper Olga Franca je 
predstavila svojo vizijo in temeljne programske usmeritve za lokalne volitve 2010 v MO Koper. Kot pravi Franca, se bo 
zavzemala za MO Koper kot občino enake hitrosti razvoja za mesto in podeželje,za občino kot močan gospodarski 
center s poudarkom na logistiki, za občino s poudarjeno rastjo turizma in obrti, za zagotavljanje trajnostnega razvoja 
oz. zeleno občino, za občino s posluhom za starejše, za občino z živahnim mestnim jedrom, ki mu poseben pečat 
dajejo študentje in dijaki, za občino z živahnim podeželjem, kamor se vračajo mlade družine, za vse občane odprto in 
prijazno občino ter občino, odprto do sosedov, širšega slovenskega in mednarodnega prostora. Olga Franca je 
izpostavila tudi nasprotovanje logističnemu holdingu po predlogu Vlade RS, v katerem bi povezali Luko Koper, 
Intereuropo in slovenske Železnice, ter postavitvi plinskih terminalov v Tržaškem zalivu....več 

 
SLS UTRINKI IZ DELA POSLANSKE SKUPINE 
POGOVOR Z ŽUPANOM MESTNE OBČINE MARIBOR FRANCEM KANGLERJEM V VEČERU 
 
V tokratnem E-novičniku SLS vam v branje ponujamo pogovor z mariborskim 
županom Francem Kanglerjem, ki sta ga za Večer pripravili novinarki Darka 
Zvonar Predan in Branka Bezjak. Pogovor je bil objavljen v Večerovi sobotni 
prilogi »V soboto« 3. julija 2010. 
 

Jaz sem demokratičen človek 
 
Vseskozi poudarja, da je župan, ki združuje, a je že spričo svojega 
posebnega sloga velikokrat deležen radikalno nasprotujočih si ocen. Njegov 
županski mandat se izteka in računa na drugega. Novinarje pričaka bogato 
založen z gradivom o uresničenih obljubah in načrtovanih projektih v knjižni 
in celo filmski obliki. Tako je bilo vsaj ta torek, poldrugo uro pred obiskom 
vladne delegacije na čelu s premierjem Pahorjem v mariborski občinski 
palači. 

no kandidaturo, sledi vprašanje: 
kakšen r

n da bodo ljudje znali 
a ter dosežke." 

Računat prvem krogu? 

Če pa bi 

a spletne strani tipa Dogoše.si in vznemirjanje občanov z 

Vsi kand

e je še nekaj časa, takrat pa, verjemite, bom tudi sam iz levega in desnega 

idaturo, ko vsi kandidati še niti niso znani? Spričo županskega 
položaja že tako imate prednost in bi lahko počakali. 

 
Potem ko ste napovedali svojo ponov

ezultat napovedujete? 
"Težko sodimo sebi, to vprašanje je namenjeno občanom Maribora, 
koliko bodo znali ovrednotiti moje preteklo delo. Po nekaterih 
analizah, javnomnenjskih raziskavah, tudi po Večerovi, si upam 
trditi, da bo koalicija,ki je sodelovala z menoj v tem mandatu, pa 
tudi jaz sam, imela dober volilni rezultat i
ovrednotiti naša prizadevanj

e na zmago v 
"Računam." 
drugi krog bil, koga vidite kot nasprotnika in koga bi si želeli? 
"O protikandidatih sploh ne razmišljam, vse spoštujem in cenim, čeprav so nekateri, še preden je kampanja 
stekla, začeli z nizkimi udarci, predvsem mislim n
neresnicami. Ampak o tem naj presojajo občani." 

idati še niso znani. Pričakujete, da se bo pojavil še kak močan protikandidat? 
"Ne vem, kaj je za vas močno. Politično močni kandidati? S tem se ne obremenjujem, ta čas se 
obremenjujem s projektom evropske kulturne prestolnice in z nekaterimi drugimi. Volitve so drugo 
vprašanje, do volilne kampanj
žepa potegnil prave adute." 

Zakaj ste se odločili tako hitro napovedati svojo kand

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=BAE5E74F-AD01-FFF0-2F53-C906CC88B824&linkid=newsContent


"Vsakdo se ima pravico odločiti, kdaj, Janković se je odločil že tri, štiri mesece prej, torej sam nisem bil tako 
hiter." 

Januarja pa ste še govorili, da ne boste kandidirali. 
"Nobene skrivnosti ni, da so bile neke kombinacije z načelnikom Upravne enote Maribor (Željkom Vogrinom, 
op. a.), da bi on kandidiral za župana; imel sem druge kombinacije, toda glede na aktivnosti mariborskih 
Socialnih demokratov in neumnosti, ki jih nekateri počenjajo v mestnem svetu, sem se odločil, da ponovno 
kandidiram. Projekte, ki so pomembni za Maribor, ne za posamezne politične stranke, ampak za ljudi, je 
treba dokončati." 

Pretehtal pa je, pravite, družinski posvet. Torej vas žena in hči, najstnica, podpirata? 
"Ne nasprotujeta. Nista pa najbolj navdušeni. Ni enostavno biti župan v drugem največjem mestu s toliko 
odprtimi problemi in projekti. Moj delovni čas je od pol devetih zjutraj do desetih zvečer vsak dan. Poglejte 
moj program, za tri tedne je že poln in težko je uskladiti vse termine, da najdeš čas za občane, ki si želijo 
priti v stik z menoj." 

Bila so ugibanja, ali boste sploh kandidirali kot kandidat SLS. Zdaj boste njen kandidat, a s svojo listo kot Zoran 
Janković pred štirimi leti. Vas je on navdihnil? 

"Janković ni moj vzornik in nikoli ne bo, ne more biti. Ljubljančani naj ga kar imajo, če si ga želijo, jaz imam 
svoje občane v tem mestu. V tem mandatu so mi zaupali in prepričan sem, da sem upravičil njihovo 
zaupanje, saj smo predvolilni program, ki smo si ga zadali v koaliciji, kjer sodelujejo LDS, Desus, Stranka 
mladih, razne liste in tudi del SDS, stoodstotno izpeljali, kar se je zgodilo malokje v Sloveniji. Ne bom 
ocenjeval drugih županov, ampak  glede na pobude posameznih kandidatov, ki so bile tam predstavljene, 
želim ustvarjati  pozitivno energijo in klimo. Mene ne motijo kandidati ne leve ne desne opcije, če imajo 
dobre ideje, projekte, ki koristijo mestu." 

Včasih se zdi, da s svojo SLS nimate več veliko skupnega. 
"Jaz sem po županskih volitvah ene volitve v stranki izgubil, ker so se nekateri v stranki odločili, da sem 
malo moteč kot župan drugega največjega mesta. Zato nisem dobil  podpore za funkcijo v stranki, in to 
legitimno sprejemam, sem pa član SLS, in če sem pred  štirimi leti kandidiral za župana kot njen član, ne 
vidim razloga, da ne bi tudi letos. Jaz sem demokratičen človek in to sprejemam." 

Torej ta vaš odnos ni povezan s spremembo na predsedniškem mestu v stranki, ko je moral z njega oditi vaš prijatelj 
Bojan Šrot, potem ko se mu je zgodil brat? 

"To so natolcevanja novinarjev, morate se vprašati, katerih. Z Bojanom Šrotom sva velika kolega, tudi s 
predsednikom Žerjavom se razumem; lahko sem kritičen, dam kakšno  pripombo, to pa ne pomeni, da 
stranke ne podpiram. Jaz sem župan SLS, čeprav sem zdaj,  ko sem na položaju, župan vseh, tistih, ki so me 
volili, in onih, ki me niso." 

Kako ocenjujete Žerjavovo opravljanje predsedniške funkcije? 
"Trudi se, ima interes, išče politično nišo, s katero bi uspel. Upam, da jo bo našel, in tisti, ki imamo neko 
odgovornost v stranki, mu bomo pomagali." 

Za zdaj ne kaže, da bi mu uspel preboj. 
"To ne kaže niti LDS niti Zaresu, NSi je sploh izpadla... Ta čas je situacija v slovenskem  političnem prostoru 
pač taka, da so male stranke odrinjene na stranski tir. Tudi po zaslugi  slovenskih medijev, ki dajejo po eni 
strani preveliko težo Socialnim demokratom, SD, po drugi pa SDS. Ni uravnoteženega marketinškega 
političnega prostora, zmeraj primerjajo   samo dva liderja, kar je narobe. Slovenija še ni dozorela za vladanje 
z levim ali desnim blokom, po mojem je potrebno, da so v različnih vladah prisotne različne stranke." 

Ob tem pa radi poudarjate, da je vaša županska zmaga preprečila, da bi na mestni ravni  nastala koalicija SD-SDS, ki 
bi prebila led za preboj na državni ravni. Kako gledate na  špekulacije, ki se občasno pojavljajo, o takšni koaliciji? 

"S tem se ne ukvarjam. Vesel sem, da mi v tem štiriletnem mandatu ni padla niti ena točka  v mestnem 
svetu, čeprav imam kot član SLS samo tri svetnike od 45 in čeprav so si  nekateri za tak padec prizadevali. 
Dejstvo pa je, da se ve, da je moj predhodnik na  županskem mestu dobil za nagrado, ker je podprl 
določenega županskega kandidata,  ambasadorsko mesto v Izraelu, česar sem bil tudi sam zelo vesel ..." 

Ker ste se tako znebili ostrega kritika? 
"Ne, ne zato, saj niso ti njegovi Socialni demokrati v mestnem svetu nič drugačni, kvečjemu  še slabši. Vesel 
sem bil, da je dobil priložnost, kajti za župana, ki je bil osem let na čelu druge največje občine, se spodobi, 
ne glede na to, kakšno je moje mnenje o njem, ali je bil dober ali slab, da ima neko pomembno funkcijo. 
Tudi sam sem mu (Borisu Soviču, op. a.)  po njegovem mandatu ponujal neke stvari, vendar se je odločil za 
diplomacijo." 

Kakšne stvari? 
"Zdaj je že predaleč nazaj, da bi bilo smiselno o tem govoriti, ampak stal sem mu ob strani  pri iskanju novih 
priložnosti zanj, to on in nekateri drugi tudi vedo. Za vsakogar, ne glede na  strankarsko pripadnost, je treba 
tako poskrbeti; sam imam odnos do politikov, tudi do bivših poslancev, tudi do političnih konkurentov. Ce je 
kdo presedel štiriletni mandat kot  poslanec, je to treba spoštovati ne glede na politično opcijo." 

Čez kakšno uro vas bo obiskal premier Pahor. Kakšen je zdaj odnos med vami in vlado  oziroma odnos vlade do 
Maribora? 

"S predsednikom vlade imava osebno zelo dober odnos. Enajst let sva bila sodelavca,  skupaj sva, kot se 
reče, gulila parlamentarne klopi. Dobro se razumeva, drugo vprašanje pa  je, kakšen odnos imajo do 
Maribora ljudje, ki predsednika vlade obdajajo. Mislim, da se  včasih ne zavedajo, da je Maribor na 
zemljevidu Slovenije. Do tega trenutka ni Maribor dobil  niti evra za potrebe kulturne prestolnice na področju 
investicij za kulturo. Kar je nedopustno, in to bo tema današnjega srečanja."  

Če primerjate odnos sedanje in prejšnje vlade do Maribora, kaj bi rekli? 



"Ni primerjave. Prejšnja je imela odnos do mesta. Kljub temu da je bil predsednik vlade  lider človeka, ki 
sem ga premagal v drugem krogu (Gregorja Pivca, op. a.), se mi prejšnja vlada ni maščevala niti v eni točki. 
Ne politično ne kako drugače. Vsa odprta vprašanja, vsi projekti so bili uspešni. Pod to vlado se moram 
krepko bolj boriti za marsikateri projekt,  kljub temu da smo kulturna prestolnica, prireditelj zimske 
študentske olimpijade, demografsko ogroženo območje in še bi lahko našteval." 

Mislite, da je odnos vlade takšen samo do Maribora? 
"Do enega mesta njen odnos gotovo ni tako slab - glede na to, da so sprejeli zakon, s  katerim so izkazali 
posebno skrb za financiranje Ljubljane -, za druge težko ocenjujem. Če  se oglasijo župan Velenja, ki je član 
SD, župan Novega mesta, ki je kandidiral za poslanca  SD, župan Ptuja, ki je član LDS, župan Murske Sobote, 
ki je neodvisen, župana Maribora in Slovenj Gradca, da so nezadovoljni z nekaterimi aktivnostmi na področju 
kulture, potem bi  se moral nekdo v tej državi zavedati, da je to pol Slovenije, da se oglaša vzhodna 
kohezijska  regija. Ampak očitno ni tako." 

Kaj pa če je Janković pač sposobnejši? 
"Z njim in njegovimi aktivnostmi se ne ukvarjam, on odgovarja svojim občanom, jaz svojim ..." 

Ali pa gre preprosto za vlogo Ljubljane kot prestolnice? 
"Ni samo to. Ni le v tem problem. To je politični odnos do slovenskega podeželja. Mislim, da se Pahor sicer 
po svoje bori, da se neke stvari ne bi zgodile, kot si nekateri v prestolnici  želijo, kljub temu, da so trojček 
podpirali, ampak nekateri ljudje, ki predsednika vlade  obdajajo, mislijo drugače kot on. Zato pa ima 
predsednik vlade velikokrat težave z  nekaterimi znotraj stranke in med koalicijskimi partnerji." 

Pravite: odnos do podeželja. Toda Maribor je drugo največje mesto v državi. Se pa res  večkrat pojavljajo očitki, tudi 
predsodki, da je preveč ruralen. Kaj bi rekli na te kritike? 

"Tako govorijo tisti, ki sploh ne poznajo svojega mesta, večni nergači, ki nimajo svojih  lastnih uspehov. O 
tem lahko presojajo le občani vsaka štiri leta na volitvah. Najlepše je  kritizirati, po tem smo v Mariboru 
znani, da bi se pa vsak posameznik, kritik, tudi aktivno vključil bodisi v politiko ne glede na stranko bodisi v 
aktivnosti nekaterih dogodkov, to pa  ne. Za Maribor je zlato pravilo, da smo sami sebi velikokrat napoti. 
Zato sem za marsikoga  boleč faktor v tem mestu, tudi za kakšnega novinarja, direktorja, politika, ker mi je 
uspelo  združiti leve in desne in ponuditi politično strujo, ki ima vizijo razvoja mesta. V Mariboru se nekateri 
ne zavedajo, kaj pomeni, da smo dobili kulturno prestolnico, zimsko olimpijado,  kaj vse smo postorili. A 
mislim, da se občani zavedajo in da se bodo zavedali tudi oktobra,  ko bodo oddali svoj glas, kdo je vreden 
zaupanja. Ne glede na kritike, ki se pojavljajo ..." 

Vas poudarjanje vaših dupleških korenin in oznake "mariborski šerif" še prizadenejo ali ste  se nanje navadili, ker se 
zavedate, da morate na takem mestu znati prenesti tudi to? 

"Sploh nikoli in nikdar me ne prizadenejo, a če je kdo žaljiv do človeka, je drugo vprašanje,  trpi moja 
družina, ne jaz. Kar se tiče dupleških korenin, se s tem ne ukvarjam. Vem, kje so  moje korenine, sem vesel 
in lahko vsakemu v tem mestu pogledam v oči. Star sem 45 let,  od tega imam stalno prebivališče v 
Mariboru kakšnih 38 let, moj oče je bil rojen v Radvanju,  mama v Dupleku. Za Maribor je zlato pravilo, da 
smo sami sebi velikokrat napoti. Zato sem  za marsikoga boleč faktor v tem mestu. Če koga boli, da imam 
dupleške korenine, ta ne  sodi v Evropsko unijo, ampak na Balkan, ne, še na Balkanu za takega človeka ni 
prostora." 

Kaj pa šerif? 
"Ja, v zadnjem Reporterju se je to spet pojavilo. Če mi takšna revija nameni osem strani, se  moraš vprašati, 
kakšen je interes in kdo za tem stoji. Čeprav so mi naredili reklamo. Prišel  sem že v gostinski lokal in so 
imeli na zidu sliko v ponos, kakšnega župana imajo." 

Torej ste na stopnji, ko se zavedate, da je tudi negativna reklama reklama? 
"Tudi vaši hiši sem zelo hvaležen, ker ste mi z njo zelo pomagali sestaviti županovo listo.  Vsaj polovica ljudi 
na njej je prišla k meni, ne da bi jih jaz nagovarjal, prišli so sami in rekli,  glej, župan, tega pa mi v mestu ne 
dovolimo. Za to sem vam hvaležen, ne vam osebno, ampak hiši." 

Radi se pohvalite, tudi danes ste se že večkrat, da ste združili različne politične opcije,  ampak najbrž je bilo treba za 
to komu tudi kaj dati? 

"Nikoli in nikdar nisem trgoval v politiki, ne v parlamentu ne kot župan. Normalno pa je, da  ne moreš sam 
vladati, sam odločati. Nekatere v tem mestu boli, da sem imel tri  podžupane, ampak mene je narod v 
mestu izvolil, potem ko sem pred volitvami na televiziji javno nekajkrat poudaril, da bom, če bom izvoljen, 
imel tri. To pomeni, da mi je narod dal mandat, da imam tri podžupane, ne pa posamezni svetnik, ki se zdaj 
razburja. Javno sem  povedal, da bo treba, če bom izvoljen, delo razdeliti, in vse to delo ne bi bilo opravljeno, 
če  se ne bi tako obnašal. Res sem član SLS, vendar ne gre, da bi vse kadre ali glavno zgodbo  peljal kot 
kadrovik ljudske stranke. Če imam dobre odnose z mnogimi strankami in listami,  na njih so doktorji 
znanosti različnih profilov, političnih opcij in nikoli v štirih letih se nismo  skregali zaradi programske, 
vsebinske ali kadrovske zgodbe, in mi to peščica političnih - da  jih ne imenujem - očita, je to njihov osebni 
problem. Očitki SD ne držijo, kar poglejte njihovo  preteklost v Mariboru, osem let niso nič naredili in so nam 
pustili le kup problemov. Pri meni so bili ob različnih priložnostih slavnostni govorniki različnih političnih opcij 
od Vajgla prek Frangeža in Peterleta do Borisa Pahorja, jaz sem človek, ki združujem in povezujem  ljudi. 
Tudi očitki o političnem ali nestrokovnem kadrovanju ne držijo, knjižica evropskih  projektov in denar, ki smo 
ga pripeljali v Maribor, sta boleč dokaz našega zagona in energije  za tiste, ki mi to očitajo. Prejšnji teden 
smo imeli tukaj presojo ISO standarda, kar preverite  pri zunanjem presojevalcu, kakšno je njegovo mnenje 
o strokovnem delu občine. Tu v moji pisarni je pred vsemi rekel, da še ni srečal ne direktorja ne župana, ki bi 
imel take rezultate,  ki bi mu tako predstavil reorganizacijo občinske uprave, evropske projekte, arhitekturne  
natečaje ..." 



Ker že poudarjate, da ste župan, ki združuje, kar naj bi počel tudi predsednik države: kakšen je vaš odnos do 
sedanjega predsednika, ki je tudi Mariborčan? In njegov odnos do tega mesta? 

"Bil bi vesel, če bi bil predsednik doma v Mariboru. Njegovega dela ne želim ocenjevati,  cenili ga bodo ob 
koncu njegovega mandata državljani. Sam pa moram reči, da sem včasih  
presenečen nad njim." 

V pozitivnem ali negativnem smislu, prijetno ali neprijetno? 
"Bom zadržal za sebe." 

Zvenelo je bolj kot neprijetno. 
"Se bom vzdržal komentarja, da ne užalim predsednika države."  

O referendumu o arbitražnem sporazumu se niste posebej izrekali. 
"Sem dal izjavo, morda je niste zasledili. Jasno sem rekel, da sporazuma o arbitraži ne  podpiram, da si pa 
želim, da Hrvaška čim prej vstopi v Evropsko unijo." 

Ste šli na referendum? 
"Sem." 

Kako ste glasovali? 
"Proti." 

Kljub sicer dobrim odnosom, ki ste jih stkali na mestni ravni denimo s hrvaškim Pagom?  
 "Nimam samo z mestom Pag dobrih odnosov, moj dobri prijatelj je tudi župan Krapine, razumem se z 
županoma Varaždina in Zagreba. Pobrateni smo z mestom Osijek, izredno  dobre odnose imam z županom 
Novalje, izboljšali smo odnose z Rabom, od koder je  nedavno prišla uslužbenka k nam na usposabljanje. 
Razumem se z županom Reke, ki ima  korenine v Mariboru. Nimam torej težav s Hrvati, ne glede na to, 
kakšna je državna politika.  Zavedam se, da 42 odstotkov gostov na Pohorju prihaja od tam. So torej 
pomembni gostje.  Je pa treba rešiti tudi problem meje, a na primeren način." 

Kakšni pa so odnosi z župani v Sloveniji? 
"Sem predsednik Skupnosti občin Slovenije. Proti meni je kandidiral župan Ljubljane Zoran  Janković in 
krepko izgubil. To pomeni, da imam dobre odnose z župani, z Borisom  Popovičem, Štefanom Čelanom, 
Bojanom Šrotom, z župani ostalih partnerskih mest ..." 

A ni nekaj občin ustanovilo svojo skupnost? 
"To se je zgodilo iz užaljenosti gospoda Jankovića, ki se je sam okronal za predsednika te  nove skupnosti, 
ki, mislim, ima devet članov." 

Odnos z Jankovićem torej vendarle nekoliko škripa? 
"Ne, nikoli ni škripal. Ampak on misli, da smo drugi krepko manj vredni, da je edini v tej  državi poklican, da 
je lahko župan. Velikokrat reče kaj takšnega sicer tudi v šali. A to je  njegov problem. Se ne ukvarjam z 
njim." 

Imate pa nekatere podobne težave kot on. Merim na očitke o spornem ravnanju z zemljišči ... 
"Jaz nimam nobenih težav s tem. In tudi v mojem mandatu ničesar ne bo. Vam  zagotavljam. Ta podtikanja, 
ki sem jih bil nazadnje deležen pri gradnji Doma pod Gorco, so  čisti politični konstrukt. Mislim, da bo policija 
korektno opravila določena preverjanja, toda  to, kar so meni očitali v odredbi, je nacionalna sramota. Da 
preiskovalni sodnik izda  odredbo za zaseg listin, ki so javne! Kdo bo skril sklepe mestnega sveta, družbeno  
pogodbo? Očitali so nam oprostitev plačila komunalnega prispevka, novinarjem smo  dokazali, da je to bilo 
plačano ... In da je sporen naš vložek z zemljišči. Potem bi me morali preganjati tudi pri gradnji medicinske 
fakultete, kjer pa občina je brezplačno prenesla  zemljišča na mariborsko univerzo." 

Mislite, da je naš pravni sistem tako narejen, da se je treba sprehajati po robu, če želi biti človek učinkovit? 
"Jaz se nikoli ne sprehajam po robu ali meji zakonitosti. Vse, kar delam, delam na podlagi  sklepov 
mestnega sveta. Tudi nobene menjalne pogodbe za zemljišča nisem podpisal. To ni  moja pristojnost, 
ampak direktorja Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči.  Nikjer ne boste našli mojega 
podpisa, pa sem bil deležen očitkov: župan to, župan ono. Vse,  kar je bilo, je bilo narejeno s sklepi mestnega 
sveta, naše podjetje pa potem to izvaja."  

Kriminalisti so se ukvarjali tudi z zamenjavo zemljišč za izgradnjo objektov za termično  obdelavo odpadkov ... 
"To je bilo pred tremi leti in zanimivo, da niso še ničesar našli." 

Kako daleč pa je revizija računskega sodišča? 
"Morda bi to moral kakšnega novinarja vprašati, ki ima več informacij o tem. Tudi to je nekoliko smešno, da 
bo revizija končana tik pred volitvami jeseni. Mi jim vse damo, veliko  imajo pregledati." 

Gre pa za redni pregled? 
"Nisem povsem prepričan. Za to smo bili predvideni leta 2008, pa so še kar na leto 2009  razširili in si 
podaljšali delo do septembra, do volitev. Kar pa ni nič narobe. Na voljo so jim  vse naše službe, naj 
pregledujejo. Mislim, da revizija lahko samo še pripomore k temu, da mora uprava dobro delati." 

Čeprav še posebno politiki neradi govorite o svojih neuspehih, vas prosiva za samokritičen  pogled, kaj je bil v tem 
mandatu ob vseh uspehih vaš največji neuspeh. 

"Samo ene obljube nisem držal, ki sem jo dal občanom. Obljubil sem, da se bom potrudil,  da bom svojo 
družino povečal. To je edina resnica. Vse ostalo, kar pa sem obljubil, sem  skupaj s koalicijskimi partnerji 
izpolnil. Če bi se še opozicija v mestnem svetu trudila, bi  lahko skupaj več naredili. Če bi bilo manj 
podtikanj, nergačev, če bi določeni navezali boljši  stik s centralami strank v Ljubljani, predvsem mislim 
stranko SD, bi lahko bili bolj uspešni.  Predsednik območne zveze borcev je velikokrat razočaran nad 
mariborsko SD. A ni  sramota, da se že več let, razen izjem, člani SD ne udeležujejo proslave ob dnevu upora,  
zato ker je Kangler župan? Meni ni bilo nič nerodno, ker sem, najbrž prvi župan,  predsedniku zveze borcev 
dal mestni pečat, kot mi ni nič nerodno, če imam križ na steni. Sem župan vseh. Tistih, ki so me volili, in 
tistih, ki me niso. Do konca mandata. Ko bo pa  v volilna kampanja, bom imel svoj program. Jasno bom dal 



vedeti, da sem kandidat SLS,  verjetno bo nakazana tudi kakšna koalicija. Najbrž bodo stranke, ki danes 
sodelujejo z mano, to počele še naprej, če bom dobil nov mandat. Najbrž je tudi za tistega, ki bo čez dve  leti 
kandidiral za poslanca, bolje, da je v županovi koaliciji in dela pri projektih, kot pa v  opoziciji in vse podira." 

Ni jih malo, ki se sprašujejo, kaj dejansko bo iz vseh projektov, ko naj bi Maribor zasijal kot  kulturna prestolnica 
Evrope. Da je doslej storjenega premalo, da so zamude ... 

"To vprašanje bo danes namenjeno predsedniku vlade. Ne moremo namreč izpeljati  javnega naročila, če ni 
zagotovljenega denarja tudi v državnem proračunu. Toda mene ljudje poznajo po tem, da vse, kar obljubim, 
tudi naredim. In obljubim, da bodo, če dobim še  en mandat, vsi projekti, ki jih imate na mizi, tudi izpeljani. 
Če je Maribor toliko let čakal na  azil za živali, ga sedaj ima, če se čaka na lutkovno gledališče, bo letos 
otvoritev. Če je bila  prej problem lokacija za odlagališče odpadkov, imamo sedaj potrjen nov koncept 
ravnanja  z njimi, in to brez ene same civilne iniciative. In če se čaka na novo moderno galerijo, jo bo  
Maribor dobil. Pred nami je tudi velik projekt, velika zgodba, gledališče, ki bo programsko povezano s 
Tomažem Pandurjem ... Ureditev Lenta mora biti prihodnje leto v realizaciji ..." 

Viri financiranja? 
"Ne razmišljam sedaj o tem, ampak predvsem o tem, da dobimo gradbeno dovoljenje. Da imamo vsa 
soglasja spomeniškega varstva. Mislim, da bo predsednik vlade, ne zaradi mene, ampak zaradi Maribora, 
odnosa do Bruslja, veliko naredil za ta projekt, da ga z drugimi občinami izpeljemo."  

V preteklosti ste bili velik zagovornik nacionalnega interesa. So različni primeri, recimo  Boško Šrot ... 
"Zelo bi bil vesel, da me ne povezujete z gospodom Boškom Šrotom, ampak z gospodom  Tonetom 
Turnškom, ki je bil takrat direktor Laškega." 

Ki pa se je tudi pokazal kot slab nadzornik?  
"Ni se pokazal kot slab nadzornik, ampak mislim, da ga je nekdo izigral. Tisti, ki ga je izločil  iz zgodbe. 
Takrat sem se jaz boril za holding pijač, ne pa za to, da se bo nekdo obnašal, kot  se je." 

Ste razočarani nad potekom dogodkov? 
"Zelo sem razočaran, priznam. Sem pa ponosen, da mi je uspelo besedo nacionalni interes  sprožiti v 
parlamentu. Šele takrat so začeli o tem govoriti,razmišljati o tem, kaj je nacionalni  interes. Morda je 
nacionalni interes tudi to, da Večer ostane v lasti Slovencev." 

Kako gledate na to, da ga kupuje sicer Slovenec, a majhno podjetje s šibkim finančnim  zaledjem? 
"Bolj me zanima, skrbi, kako se sedaj vi počutite na Večeru, ker ne veste, v katerem žaklju  ste." 

Da se mi počutimo slabo, smo javno povedali v izjavi aktiva. 
"To sem zasledil. Mogoče ste si dosti sami krivi. Z vsem spoštovanjem do vseh vas, ne glede  na moje 
mnenje o posameznikih, mislim, da se je spet globoko vmešala politika, sam vrh države." 

Vladajoča politika? 
"Zmeraj je vladajoča politika, opozicija nima moči." 

Ima pa morda denar za nakup. 
"Mislim, da v tem primeru ni šlo za denar, ampak za načrtno prodajo, komu se sme in  komu ne. Tudi če bi 
novinarji zbrali denar, ne verjamem, da bi lahko podjetje kupili. Če bi ga  pa kdo iz Maribora kupil, bi 
ponovno nekateri vaši novinarji skakali. Da sem ga hotel jaz  kupiti, je neumnost, ki se širi predvsem iz ust 
mladih novinarjev. Za mene so to neumnosti  in laži, da sem bil zainteresiran za nakup Večera. Me pa skrbi, 
zelo, ker gre za tradicijo Maribora." 

Imate kaj več informacij o nakupu? 
"Nimam. Več izvem od vas novinarjev kot od drugih." 

Nekoč ste rekli, da ta vladajoča politika zelo deli na vaše in naše? Sedaj prihaja premier Pahor k vam ... 
"Še zmeraj trdim, da Pahor za veliko stvari ne ve, kot Janša ni vsega vedel, kaj mu  počenjajo drugi." 

Vi pa vedno veste? 
"Ne, ne vem. Velikokrat se kaj takega zgodi, da mora potem direktorica mestne uprave ukrepati. Potem pa 
slišimo za podtikanja, anonimna pisma in podobno. Težko skrbiš za red. Presoja ISO standarda pa je bila na 
takšnem nivoju, da sem tudi sam presenečen. Sedaj  vidim, da je bila direktorica za upravo, in kabinet z 
vodjo, uspešna do 'plafona', kot bi rekli  Štajerci. Zato bo tisti, kdorkoli že, ki bo prišel za mano, dobil občino, 
kot je treba." 

Če ne dobite še enega mandata, kaj boste? 
"Šel bom v službo." 

Kakšno? 
"Mogoče na Dunaj." (Nasmeh) 

Zakaj Dunaj? 
"To je lepa prestolnica. Novih izzivov je veliko." 

V gospodarstvu? 
 "O vsem sem že razmišljal ... Ali pa se potegnem nazaj za nekaj let ..." 

Kaj pa vrnitev v državno politiko?  
"Sedaj me to ne zanima, čeprav me velikokrat srbi jezik, ko gledam razprave v parlamentu.  Najmanj 
spoštovan, najmanj cenjen politik si, če si poslanec, kar je povsem nasprotno kot v  Evropi." 

Ampak tudi sami ste rekli, da je delo župana odgovornejše, težje. 
"To je res. Tukaj je odgovornost individualna. Moj podpis je skoraj vsak tretji dan vreden  milijon evrov. 
Medtem ko je pri delu poslanca odgovornost kolektivna, en glas ne pomeni  toliko kot podpis župana." 

Že razmišljate o kakšnem udarnem geslu za volitve? 
"Veste, sem preprost človek. Marsikdo, ki se prvič sreča z mano, ne more verjeti, da sem  takšen. Ko je 
treba, nosim kravato, se tudi fino pogovarjam. Ko pa je treba, pa tudi sedem na traktor in komu pomagam. 
In velikokrat pomagam ljudem. Sem edini župan, ki brezdomce za vsako novo leto povabi na golaž, z njimi 



spijem pivo in se pogovorim. Enega  nam je celo uspelo zaposliti v našem režijskem obratu. Pred štirimi leti 
sem delil jabolka,  star pregovor pravi 'eno jabolko na dan prežene zdravnika vstran'. Letos bom pa svojo  
pozitivno energijo z oranžno barvo, ki je moja barva, ni od Zaresa ..." 

... in Večerova. 
"Ja, poglejte, kako nas barva povezuje in združuje. Presenetil bom s sončnicami in  verjamem, da bo 
marsikatero stanovanje krasila sončnica, ki jo je pridelal župan. Sončnica  je tam, kjer je sonce, kjer pa je 
sončnica, je tudi mariborski župan. Bom povezoval in  združeval ljudi, kar počnem že vse življenje." 

Sončnice ste sejali na vaši njivi? 
"Na različnih lokacijah sem jih. Če bi toča kje udarila, da bi rasle vsaj na drugem koncu." 

Imate tudi letos lubenice? 
"Za lubenice pa letos nimam časa. Sem pa na novo posadil šparglje. To pa."» 

IZJAVA TEDNA 

 

 
Joško 
Joras: 
»Politiki so 
prevzeli 
odgovorno
st, ko so 
se pustili 
izvoliti, da 
bodo 
uredili 
odnose 
tako, da 
bomo 
lahko 
živeli drug 
z drugim, 
in ne drug 
proti 
drugemu.« 

 

*** 
 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 

boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 
torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

